
A taggyűlés egyhangúlag elfogadja a2022. évi mérleget és tz eredrnény-kimutatást, 77.112 eFt
mérleg főösszeggel, valamint 4,039 e Ft adózott eredménnyel.

9. sz. nanirendi nont: A2023. évi Üzbti terv elfogadása

A levezető elnök szavazásra bocsíjtja a2023. évi iizletitervet.

A jelen lévö tagok 426 igen szavazaffal,0 ellenszavazatüal, 0 tartózkodás mellett meghozák az alábbi

07 l2O23. sz" haározatot:

A tagryűlés egrhangúlag elfogadja a2023. évi Üzhti tenet

10. sz. napirendi nont: Trársasígot érintö eryéb általános kérdések megvitaása.

l*vezető elnök először hallgassuk meg Nagy Lászlőt" aki néhány szót szólna a halőrzésröl és egyéb
horgrászattal kapcsolatos témákról.
N. L.: Néhány további adattal kiegészítené az eddig elhangzottakat. A fogrisokat összesífue 6768 kg
pontyot vittek el, ebből a tagok 2983 kg-ot. Nem volt 40 kg az átlag, valamivel több mint 30 kg. Ezzel
szemben a tagok befizetése kevesebb volg mint a kifogott halak árq a különbseg kb. fél millió forint.
Ha a napiiegy árált vetjük össze a jelenlegi halárral, ami netto 1700_1800 Ft sállíüís nélkül, akkor a
8000 Ft-os napí$egy iár sem fiinik soknak. Nem beszélve arról, hogy a 6-7 kg-os pontyok ára 3000-
3200 Ftlkg, a lO+-os halakért 4-5000 Fttkg kell fizeíri. A süllónek 4200 Ft/kg azára.
A most ismertetett hali{rakhoz még a tó fenntartrisi költségét ishozzá kell adni, ami annyit jelent hogy
2l3halfu + l/3 fenntartási ktg.
Szerencsere sok a sporthorgász, aki a szórakoz^ért fizet ki 4500 Ft-ot.
Az alacsony vhszint miatt kellett az etetóhajók használaát idöszakosan megtiltani, ezze|tudtukavíz
minösegét megörizni. tdén is megvolt a vízminőség ellenórzése, a vizsgálat eredménye 4-es, jó
minősítés, nem történt váltoás, ennyi szokott lenni, nincs gond. Megkezdődtek az ívások, de kérdés
hogy mi marad m§g az ivadékokból. A t<irpeharcsával továbbra sem fudunk mit kezdeni, érthetetlen
hogy invaziv halfajokat miért nem lehet lehalásmi.
A vezetőség 3 éwel ezelőtt veze|úe be, hogy a stégeken kötelező a pontybölcső használata. A
megnövekedett halárak indokolják, hogy fokozottan vigyázzunk a nag5rméretü, visszakeűlö halak
épségére. Fontos a rendeltetésszerii haszrrálat is, vagyis nem szárazon, hanem vizesen kell a
pontybölcsőt használni.
Tapasáalható tavasszal a halpusztuliis is, sajnos a halakat is fertőzi egy vírus, amely terjed közöttük és
nem fudunk védekemi ellene.

Levezető elnök megkérdezi, van-e valakinek még felvetése a lO-es ponthoz?

Badics llona: Sok esetben aú, t^pas^altam, hogy az elhullott halakat a vízből kidobálják a partra és
ott napokig rettentö büdös van. Jó lenne azt elérni, hory aki kidobja a dögö! az értesítse a gondnokot,
aki gondoskodik az elásásukról, vary jobb esetben ássa el az, aki kiemeli a haltetemet avízből.

Kiss Gábor: Rendszeresen összeryűjtik a haltetemeket persze előfordulhat hogy nem észlellk, az
lenne a legiobb, ha valaki ilyet tapasztal jeleue a gondnoknak.

Zelnik Dániel: A pontyb{ilcső a horgrásztavak 99%-árlrál mrir kötelezö. Javaso§4 ítogba 2-3
figyelmeztetés után sem hajlandó valaki beszerezni, attól veryek el az engedélyt.
érdeke adág4 na5méretű halak védelme.
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